



Thirza Hendricks

LECTURE | VORTRAG FRIDAY 19:00

Neck abnormalities
Anomalien des Nackenbereichs



Thirza is the founder of Functional Horse Training, an internationally oriented company with the mission to optimize or restore the movement functionality of the (modern) horse.

This mission is shaped by means of an international education center where Thirza translates knowledge of the horse 'inside-out' into practical training considerations for optimal functionality of the horse's body to allow the horse to move with optimal efficiency, but minimal effort.



Thirza ist die Gründerin von Functional Horse Training, einem international ausgerichteten Unternehmen mit der Mission, die Bewegungsfunktionalität des Pferdes zu optimieren oder des (modernen) Pferdes.

Diese Mission wird durch ein internationales Ausbildungszentrum gestaltet, in dem Thirza das Wissen über das Pferd "von innen nach außen" in praktisches Training und Überlegungen zur optimalen Funktionalität des Pferdekörpers umsetzt, damit das Pferd sich mit optimaler Effizienz, aber minimaler Anstrengung bewegt.